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Referat 

 
Gruppe: FAU (foreldrenes arbeidsutvalg) ved Kvitsøy skole 

Møtested: Lærerrommet 

Møtetid: Onsdag 19/4 kl.17.30-18.45 

Møteleder: Nina H. Gundersen  

Referent: Siw Monica Nordbø 

 

Klasse: Representant: Vara: 

1.-2.klasse Siw Monica Nordbø  

3.-4.klasse   

5.klasse Tonje Karlsen  

6.klasse Bjørn Henning Pettersen  

7.klasse Nina H. Gundersen  

8.klasse Birgitte Nordbø  

9.klasse Inger Louise Grude  

10.klasse Therese Hviding  

 

 

Saker: 

Saksnr. Innhold Ansvar 

22/2022-23 FRAMSNAKK 
Mange gode tilbakemeldinger på foredraget. Kjekt 
med turen til Jernaldergården, naturfag ute, 
trivselsleder, påskespøking og påskelunch. Gøy med 
felleslunch og stas for de mindre trinnene å få spise i 
hålen av og til. Det er god dialog med skolen og 
foreldrene får raske svar fra visma.  
 
 
 

FAU (leder) 

23/2022-23 Skolerute 2023-2024 
Ganske lik Stavanger sin skolerute. Første skoledag 
blir torsdag 17. August. SFO øker fra 3 til 5 
planleggingsdager. Skoleruten ligger ute på 
kommunen sin nettside. Denne legges også ut på 
minskole.no. 
 

Rektor 
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24/2022-23 

Evaluere foredrag/kurs  
Pål Roland fra UiS 
 
Fått mange tilbakemeldinger fra foreldre at dette var 
bra og nyttig og det synes FAU er veldig kjekt. 
Vi skulle ønske at enda flere fikk til å komme og at det 
kanskje hadde vært litt mer tid til oppgaver/workshop 
rundt bordet. 
FAU hadde en samtale om utenforskap og inkludering 
på møtet basert på tilbakemelding fra foreldre, og 
FAU vil oppfordre foreldrene til å ha en god dialog 
sammen for å få alle barna med. 

FAU (leder) 

25/2022-23 Vår/sommerfest for hele skolen? 
 
Rektor og skolen har tenkt å ha en samling og har satt 
av 31.mai til dette. Det vil bli for elever, foreldre, 
besteforeldre, søsken osv. Og vil bli lagt til 
ettermiddag/kveld. Planen er å bruke klubbhuset og få 
til innslag fra de ulike klassene og utstilling av 
elevarbeid. Alt er ikke bestemt, dette er i grove trekk, 
mer info kommer. 
 
FAU arrangere ikke noe utover dette, men det er 
veldig lov for de enkelte klassene å lage til noe selv. 
 
FAU foreslår at blir laget en egen avslutning for 
7.klasse for å markere overgang fra barneskole til 
ungdomsskole, overnatting på skolen, holmetur eller 
noe annet. Rektor tar det med til elevrådet. 

FAU (leder) 

26/2022-23 Progresjon og kontinuitet i lekser 
 
Det oppleves fra foreldre at det kan være store 
forskjeller på mengde lekser fra trinn til trinn og det blir 
spurt om det finnes en fellesstrategi når det gjelder 
lekser, eller om dette skal være opp til hver enkelt 
lærer. Det nevnes at det eksempelvis er en 
fellesstrategi i Stavangerskolene i 1-7. klasse. 
 
Rektor forklarer at Kvitsøy er en leksebevisst skole 
der hver lærer har pedagogisk frihet. Det vil likevel 
være noen fellesnevnere som for eksempel at de i 1-
4. klasse fokuserer på mengdetrening og repetisjon 
med matte og lesning som fokusområde, men at det 
blir tilpasset enkelt elever.  

Innspill 
Inger Louise 
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Rektor tar med innspillet   

27/2022-23 Juleavslutning/morgensamling 
 
Det savnes en juleavslutning, det må ikke være en 
kveld og man lurer på om det er mulig at foreldre for 
eksempel kan bli invitert til en av morgensamlingene i 
desember? 
 
Rektor tar med innspillet 
 

Innspill 
Therese 

 Eventuelt 
 
Det ble forspurt om det er mulig å få fiskesprell.no inn 
i skole/SFO. Her får man lære om blant annet 
håndtering av fisk og kan forhåpentligvis være med å 
øke lysten på fisk hos barn. Rektor tar det med seg. 
 
Det kom inn innspill fra foreldre som gjerne ønsker litt 
mer veiledning fra lærerne i 1-4.klasse på 
utebekledning etter været i friminuttene. Eksempelvis 
at regntøyet brukes litt mer når været tilsier dette, i 
istedenfor vinterdressen som gjerne blir veldig våt og 
tung. Rektor tar med seg innspillet. 
 
Det har vært etterspurt båtteori/båtførerprøve som 
valgfag tidligere. Rektor har løftet dette frem og det 
ser ut som at det er mulighet for at teoridelen kan bli 
en del av valgfaget friluftsliv som kommer neste år. 
Dette vil gå på bekostning av andre aktiviteter i faget, 
så det må gjerne sees nærmere på om det er ønskelig 
at de som eventuelt velger dette faget.  Rektor nevner 
også at arbeidslivsfag kommer som et alternativ til 
fremmedspråk til høsten, og at det er signert avtale 
med ungt entreprenørskap. Disse tiltakene er et ledd i 
å gjøre skolen mer praktisk, og for å gi et tilbud for å 
forberede de elevene som vurderer yrkesfaglig 
utdanning. 
 
17. mai og faner. Det minnes på at det er 
klassekontakten sin oppgave å hente fanen på 
kombisenteret og få denne med i toget. 
 
Rektor informerer om at prosessen med ny SFO leder 
er godt i gang. Det var fire godt kvalifiserte søkere 
som har vært på intervju. Rektor håper å få lande 
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denne snart. 
 
Rektor har sendt ut melding på visma angående 
10.klasse eksamen. Mer info kommer  
 
 
14-15.juni er satt av til holmetur for 5-10.klasse. 
Reglementet på slike turer er litt strammet inn så litt 
annerledes vil de bli i forhold til tidligere, men det blir 
uansett ett veldig kjekt opplegg. Mer informasjon 
kommer. 
 
19. juni er satt av til aktivitetsdag. Mer informasjon 
kommer. 

 

 

 


